
Afdelingsbestyrelsen Ryparken II.      
 

Referat nr. 144 til bestyrelsesmødet 

Torsdag den 6. november 2014 kl. 19.00  
 

Tilstede: Svend W. Johannsen (SWO), Cecilie Larsen (CL), Anders D. Voss (ADV). Anita Heisterberg (AH), Jesper 

Hjort (JH) og Pia Liske (PIL) 

Afbud: Edna Nielsen (EN) 

 

 

1) Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden blev godkendt 

 

Godkendelse af referat nr. 143 samt udestående herfra (okt. 2014). (SWO 

Referatet er godkendt og lægges på hjemmesiden af SWO. CL opsætter referat nr. 142 

og 143 i vaskeriet og opgang nr. 21. 

 

2) Orientering fra repræsentantskabsmødet (AH, JH)  

Hverken SWO, PIL eller AH deltog og det var desværre ikke aftalt, hvem der skulle 

deltage ved evt. frafald fra dem, der havde fået tilsendt materiale fra fsb. AH valgte 

ikke at deltage bl.a. på grund af selskabsbestyrelsens holdning om at man ikke må tage 

udgangspunkt i egen afdeling på repræsentantskabsmødet.  

 

3) Status aktionslisten og andre sager (SWO) 

Skybrudssikring af vaskeriet – AH overtager sagen og forsøger at sætte skub i at de 

sidste sikringer bliver vurderet og lavet. Der er en procedure i bestyrelseslokalet vedr. 

alarm og afdelingsbestyrelsen fik en vejledning. Afdelingsbestyrelsen besluttede at 

selskabslokalet, i tilfælde af begravelser af Ryparken II´s beboer, kan lånes gratis til 

efterfølgende reception. 

Det blev besluttet at Anders indkøber div. til opdatering af gæsterummet.  

AH overfører beløb til ”liv i lundevænget” til PIL – når PIL melder retur og hvis AH 

stadig har adgang til bestyrelsens rådighedsbeløb. 

Afdelingsbestyrelsen afventer besked fra ny driftschef om driftsmøde. 

 

 

4) Meddelelser, diverse post og andre møder 
a) Meddelelser og diverse post (SWO) 

Det skal undersøges om det er nødvendigt med PC i bestyrelseslokalet. Formand har 

bærbar PC og den gamle PC anvender Diverse systemer, som ikke mere understøttes 

fra leverandør. 

En enkelt beboersag blev diskuteret og PIL forsøger at få socialcentret til at følge op 

på sagen. 

b) Andre meddelelser fra udvalg mv. 

Områdeudvalget vil indhente tilbud på at få fjernet de vilde planter, der ødelægger 



vores plantebede. 

IT-udvalget kontakter YouSee for at høre, hvor langt man er kommet med information 

til beboerne om valg af TV-kanaler mv. samt mulighederne for et informationsmøde 

herom (SWO). 

Legepladsudvalget er gået på standby for vinteren.  

PIL informerede fra arbejdet i lokaludvalget.  

 

c) Kommende møder.  

Næste bestyrelsesmøde er den 4/12 

Anders meldte sig ind i julefrokostudvalget 

Næste driftsmøde afventer tilbagemelding fra driftschef.  

 

5) Evt.  

Lundevænget har forespurgt, hvorvidt de kan låne vores selskabslokaler til andre 

aktiviteter end deres afdelingsmøder. Det meldes tilbage, at lokalerne kun kan lejes ud 

til beboere i Ryparken II eller arrangementer hvori Ryparken II beboere har fri adgang 

 

Referent: Anita  

 

 


